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Beste 
BE, (geanonimiseerd)

Hierbij 
de 

opzet 
voor de derde raadsmemo. Deze kunnen we 

volgende 
week afstemmen en 

21-3 
in het 

college 
aftikken. 

Met 

vriendelijke groet, 

Martien Born 

Gemeente Midden-Delfland 

Drs. M.A.I. Born EMIA |l Gemeentesecretaris 

- 

Algemeen 
directeur 

Anna van Raesfeltstraat 37 | 2636 HX | 
Schipluiden 

| 
(015) 

380 41 11 

Midden-Delfland is in 2008 

uitgeroepen 
tot de eerste Cittaslow van Nederland. Dit is het 

wereldwijde 
netwerk van 

gemeenten 
dat zich 

sterk maakt om de kwaliteit van leven te verbeteren. 

Kijk 
voor meer informatie 

op 
www.middendelfland.nl en www.cittaslow- 

nederland.nl. 
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Graag 
informeren 

wij 
u over de stand van zaken van het onderzoek naar de 

opvang 

van 

vluchtelingen. 

Dit is het derde 

schriftelijke 
bericht aan u. Hiermee komen we 

tegemoet 

aan de 

toezegging 
om u 

frequent 
te informeren. 

Inleiding 

In deze brief 

beschrijven 
we de stand van zaken en de 

te 
verwachten 

stappen. 

Bewonersavonden 

De bewonersavonden over het 

überhaupt opvangen 

in Midden-Delfland 

zijn gehouden. 
De reacties die 

deze avond 

zijn gegeven 

en de reacties die via de 

enquête zijn gekomen 
worden deze week 

(de 
week 

van 
20 

maart) gepubliceerd. 

Interviews met het 

maatschappelijk 
middenveld. 

Op 

dit 
moment 

worden er 
interviews 

gehouden 
met 

het 

maatschappelijk 
middenveld. Zoals 

verenigingen, welzijnsinstellingen 
en 

werkgevers. 
Aan hen wordt 

gevraagd 
welke 

mogelijkheden, 

uitdagingen, onmogelijkheden 
en kansen 

zij 
zien. 

Gesprekken 
met 

potentiële 
partners 

In deze 

periode 
worden 

er 

gesprekken gevoerd 
met het COA. Met het COA wordt 

bestuurlijk 

gesproken 
over de 

doelgroepen. Ambtelijk 
wordt er 

gesproken 
over zaken zoals 

rolverdeling bij 

eventuele bouw en andere zaken die 

betrekking 
hebben 

op 

de 

fysieke 
realisatie. 

Ook wordt er nu 

gesproken 
met Wonen 

Midden-Delfland. 
WMD is 

de 

beoogde 
partner 

voor de 

realisatie van de 

flexwoningen. 

Uitgaven 
en 

dekking 

Bij aanvang 
van het 

project 
hebt u 

€50.000,= 
ter 

beschikking gesteld. Op 
dit 

moment 
zijn 

er drie 

externe 

partijen 
aan het werk om een deel van het onderzoek uit te voeren. Dit betreft 

partijen 
die 

ons 

helpen bij 
de 

communicatie, 

het 

bouwprogramma 
en de 

infrastructuur, 
en 

tot 
slot de 

businesscase. 

De 
kosten hiervan waren 

geoffreerd 
voor rond de 

€60.000,=. Vanwege 

de 
inzet 

voor de 

inwonersavonden 

zijn 
deze kosten 

opgelopen 
naar 

€80.000,= 

Daarnaast 

zijn 

er kosten 

gemaakt 
voor de zaalhuur. 

Ook 

zijn 
er 

eigen 
medewerkers 

ingezet. 
Het 

grootste 

deel van die uren “is al betaald” er 

zijn 
echter 

ook medewerkers die uren 
moeten 

schrijven op 

rendabele 

projecten. 
Die ureninzet moet 

op 
enig 

moment 
ook worden verwerkt. Per saldo leidt dit 

tot 
een 

kostenpost 
van 

€130.000,= 

Een 

bedrag 
van rond de is hiervan “out of 

pocket”. (geanonimiseerd)

Voor de 

dekking 
van de 

uitgaven 
is dus reeds voor €50.000 voorzien. Voor de kosten daarboven zou 

de raad 

gevraagd 
kunnen worden om daar nu ook 

in te voorzien vanuit 
de 

Algemene 
Reserve. Het 

college 
wil de kosten echter meenemen in het raadsvoorstel over het 

vervolg. 
Het kan 

namelijk 
zo 

zijn 

dat kosten worden 

vergoed 
vanuit 

het 

rijk. 
Ook kan het zo 

zijn 

dat een deel van de informatie die dit 

onderzoek 

oplevert 
waardevol is voor een 

grex 

waardoor de kosten daar een 

plaats 
zouden kunnen 

krijgen. 



Naar het raadsvoorstel 

In het raadsvoorstel over het onderzoek naar de opvang is opgenomen welke onderdelen er in het 

onderzoek worden opgenomen. Vanaf nu worden de daarvoor benodigde zaken intern uitgezocht. Ook 

wordt nu met alle betrokken partners overlegd om concreet te krijgen wat er mogelijk is. Dit vergt 

vaak meerdere gesprekken. In deze fase wordt ook een groslijst van mogelijke locaties opgesteld. Die 

lijst zal op basis van de criteria tot een shortlist met een concreet voorstel moet gaan leiden. 

Als er zicht is op een concrete locatie organiseren we in die omgeving een bewonersavond. We willen 

de inwoners daar twee weken van te voren voor uitnodigen zodat men de avond echt notie kan nemen 

van de avond en deze kaan bijwonen. We richten dan ook een klankbordgroep op van 

(vertegenwoordigende) bewoners 
, 
ondernemers en maatschappelijke partijen en gaan in diverse 

sessies in gesprek over de scenario’s voor opvang. 

Er rekening mee houdend dat we nog veel moeten overleggen met derden en dat we een 

bewonersavond organiseren is niet eerder dan in juni een raadsbehandeling haalbaar. Dat betekent 

dat in mei de stukken in het college worden besproken. Met de benodigde gesprekken en de 

inwonersavond is dat een intensief traject. 

Het lijkt op voorhand passend dat u hier in juni een aparte avond voor reserveert. Op het moment dat 

we iets verder zijn in het proces en concreter zien welk tijdpad haalbaar is nemen we via de griffie 

contact op om eventueel een aparte avond voor dit onderwerp in te plannen. 



* 

EM 

Gemeente 

: 

4 

Midden-Delfland 

21 maart 2023 

Coördinerend 

portefeuillehouder: 
A.P.J. van Hemmen 

Graag 
informeren 

wij 
u over de stand van zaken 

van 
het onderzoek 

naar 
de 

opvang 

van 

vluchtelingen. 

Dit is het derde 

schriftelijke 
bericht aan u. Hiermee komen we 

tegemoet 

aan de 

toezegging 
om u 

frequent 
te informeren. 

Inleiding 

In deze brief 

beschrijven 
we de stand van zaken en de te verwachten 

stappen. 

Bewonersavonden 

De bewonersavonden over het 

überhaupt opvangen 

in Midden-Delfland 

zijn gehouden. 
De reacties die 

deze avond 

zijn gegeven 

en de reacties die via de 

enquête zijn gekomen 
worden deze week 

(de 
week 

van 
20 

maart) gepubliceerd. 

Interviews met het 

maatschappelijk 
middenveld. 

Op 

dit 
moment 

worden er 
interviews 

gehouden 
met 

het 

maatschappelijk 
middenveld. Zoals 

verenigingen, welzijnsinstellingen 
en 

werkgevers. 
Aan hen wordt 

gevraagd 
welke 

mogelijkheden, 

uitdagingen, onmogelijkheden 
en kansen 

zij 
zien. 

Gesprekken 
met 

potentiële 
partners 

In deze 

periode 
worden er 

gesprekken gevoerd 
met het COA. Met het COA 

wordt 
bestuurlijk 

gesproken 
over de 

doelgroepen. Ambtelijk 
wordt er 

gesproken 
over zaken zoals 

rolverdeling bij 

eventuele bouw en andere zaken die 

betrekking 
hebben 

op 

de 

fysieke 
realisatie. 

Ook wordt er nu 

gesproken 
met Wonen 

Midden-Delfland. 
WMD is 

de 

beoogde 
partner 

voor de 

realisatie van de 

flexwoningen. 

Uitgaven 
en 

dekking 

Bij aanvang 
van het 

project 
hebt u 

ter 
beschikking gesteld. Op 

dit 
moment 

zijn 
er drie 

externe 

partijen 
aan 

het werk om een deel van het onderzoek uit te voeren. Dit betreft 

partijen 
die 

ons 

helpen bij 
de 

communicatie, 

het 

bouwprogramma 
en de 

infrastructuur, 
en 

tot 
slot de 

businesscase. 

De 
kosten hiervan waren 

geoffreerd 
voor rond de 

NRN Vanwege 

de 
inzet 

voor de 

inwonersavonden 

zijn 
deze kosten 

opgelopen 
naar 

Daarnaast 

zijn 

er kosten 

gemaakt 
voor de zaalhuur. 

Ook 

zijn 
er 

eigen 
medewerkers 

ingezet. 
Het 

grootste 

deel van die uren “is al betaald” er 

zijn 
echter 

ook medewerkers die uren 
moeten 

schrijven op 

rendabele 

projecten. 
Die ureninzet moet 

op 
enig 

moment 
ook worden verwerkt. Per saldo leidt dit 

tot 
een 

kostenpost 
van 

Een 

bedrag 
van rond de 

Rs 
hiervan “out of 

pocket”. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Voor de 

dekking 
van de 

uitgaven 
is dus reeds voor 

| 
voorzien. Voor de kosten daarboven zou 

de raad 

gevraagd 
kunnen worden om daar nu ook 

in te voorzien vanuit 
de 

Algemene 
Reserve. Het 

college 
wil de kosten echter meenemen in het raadsvoorstel over het 

vervolg. 
Het kan 

namelijk 
zo 

zijn 

dat kosten worden 

vergoed 
vanuit 

het 

rijk. 
Ook kan het zo 

zijn 

dat een deel van de informatie die dit 

onderzoek 

oplevert 
waardevol is voor een 

grex 

waardoor de kosten daar een 

plaats 
zouden kunnen 

krijgen. 

(geanonimiseerd)



Naar het raadsvoorstel 

In het raadsvoorstel over het onderzoek naar de opvang is opgenomen welke onderdelen er in het 

onderzoek worden opgenomen. Vanaf nu worden de daarvoor benodigde zaken intern uitgezocht. Ook 

wordt nu met alle betrokken partners overlegd om concreet te krijgen wat er mogelijk is. Dit vergt 

vaak meerdere gesprekken. In deze fase wordt ook een groslijst van mogelijke locaties opgesteld. Die 

lijst zal op basis van de criteria tot een shortlist met een concreet voorstel moet gaan leiden. 

Als er zicht is op een concrete locatie organiseren we in die omgeving een bewonersavond. We willen 

de inwoners daar twee weken van te voren voor uitnodigen zodat men de avond echt notie kan nemen 

van de avond en deze kaan bijwonen. We richten dan ook een klankbordgroep op van 

(vertegenwoordigende) bewoners 
, 
ondernemers en maatschappelijke partijen en gaan in diverse 

sessies in gesprek over de scenario’s voor opvang. 

Er rekening mee houdend dat we nog veel moeten overleggen met derden en dat we een 

bewonersavond organiseren is niet eerder dan in juni een raadsbehandeling haalbaar. Dat betekent 

dat in mei de stukken in het college worden besproken. Met de benodigde gesprekken en de 

inwonersavond is dat een intensief traject. 

Het lijkt op voorhand passend dat u hier in juni een aparte avond voor reserveert. Op het moment dat 

we iets verder zijn in het proces en concreter zien welk tijdpad haalbaar is nemen we via de griffie 

contact op om eventueel een aparte avond voor dit onderwerp in te plannen. 


